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Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 24 czerwca 2024r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Zbigniew Sobczyk - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

 

Ad. pkt. 1. 

Zbigniew Sobczyk - Przewodniczący Komisji – otworzył posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

 

Ad. pkt. 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia (załącznik nr 1 do protokołu).  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołów z miesiąca kwietnia i maja br. 

4. Wykonanie budżetu gminy za 2023 rok. 

5. Bieżąca analiza budżetu za I kwartał 2024r.  

6. Spółki gminy i ich sprawozdania finansowe za rok 2023, 

7. Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych.  

8. Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne.  

9. Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2023 rok oraz całkowity 

koszt zadania.  

10. Analiza podziału subwencji oświatowej.  

11. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.   

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

 

Ad. pkt. 3  

 Przyjęcie protokołów z miesiąca kwietnia i maja br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokoły Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Budżetu, Handlu i Usług Rady Miejskiej w Opocznie Nr 4/2024 z dnia 25 

kwietnia 2024r. oraz Nr 1/2024 z dnia 27 maja 2024r. były wyłożone do wglądu w Biurze Rady 

Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy, jak również zostały zamieszczone w 

informatorze programu e - sesja. 
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Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 4/2024 z dnia 25 

kwietnia 2024r.  

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 25 kwietnia 2024r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 4/2024  z dnia 25 kwietnia 2024r. 

 

Następnie Przewodniczący zapytał kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 1/2024 

z dnia 27 maja 2024r. 

Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 27 maja 2024r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 1/2024  z dnia 27 maja 2024r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Wykonanie budżetu gminy za 2023 rok. 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła informację.  

Wykonanie budżetu za 2023r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, dane 

uzupełniające do wykonania budżetu Gminy Opoczno za 2023r., sprawozdanie finansowe, 

opinia RIO o sprawozdaniu Burmistrza z wykonania budżetu za 2023r., uchwała Komisji 

Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna za rok 2023, 

opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie w sprawie wykonania budżetu Gminy 

Opoczno za rok 2023r. oraz uchwała RIO w sprawie opinii do wniosku Komisji Rewizyjnej 

RM o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna stanowią załączniki do protokołu z IV 

sesji Rady Miejskiej w Opocznie z dnia 26 czerwca 2024r.   

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, 

Przewodniczący Komisji Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich Sylwia 

Olędzka.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.   

 

Ad. pkt. 5. 

Bieżąca analiza budżetu za I kwartał 2024r.  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła informację, która stanowi załącznik nr 2 

do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Kopera, Dyrektor Wydz. Funduszy Europejskich 

Sylwia Olędzka, Prezes Spółki PGK Jarosław Antoniak, radny Andrzej Pacan, Skarbnik Gminy 

Magdalena Ślęzak, radna Beata Wiktorowicz. 

Tomasz Kopera – radny – zapytał, jakie były w roku 2023 i jakie są planowane w roku 2024 

wpływy z Funduszy Norweskich i na jakie zadania te środki zostały wydatkowane. 

Andrzej Pacan – rany – zapytał, jaka jest przyczyna tego, że z wykonania budżetu za                                 

I kwartał 2024r. wynika, że dochód budżetu na koniec kwartału wzrósł w stosunku do 

zakładanego na początku roku. 

Beata Wiktorowicz – radna – zapytała, jakie były wpływy w I kwartale bieżącego roku                        

z opłaty targowej i z cmentarzy i czy wpływy pokrywały wydatki na te zadania. 

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.   
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Ad. pkt. 6. 

 Spółki gminy i ich sprawozdania finansowe za rok 2023. 

 

a)  ZM Sp. z o.o. w Opocznie 

Marcin Jędrasik – Prezes ZGM Sp. z o.o. – przedstawił sprawozdanie finansowe spółki, które 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrał: radny Tomasz Kopera. 

 

b) PGK Sp. z o.o. w Opocznie 

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił sprawozdanie finansowe spółki, które 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Rurarz, Skarbnik Gminy Magdalena Ślęzak, Prezes 

PGK Jarosław Antoniak, radny Tomasz Kopera, radna Beata Wiktorowicz.  

Tomasz Kopera – radny - zapytał dlaczego Spółka PGK w roku 2023 zlecała usługi księgowe 

firmie zewnętrznej, mając swoją księgową i ewent. czym było to podyktowane.  

 

c) MPK Sp. z o.o. w Opocznie  

Robert Grzesiński – Prezes MPK Sp. z o.o. – przedstawił sprawozdanie spółki, które stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Rurarz, Prezes MPK Robert Grzesiński, Sekretarz 

Miasta Janusz Klimek. 

Tomasz Rurarz – radny – zapytał o dopłaty Wojewody do przewozów autobusowych                           

i wpływy z biletów (od 2019r.).  

 

Komisja przyjęła sprawozdania do wiadomości.   

 

Ad. pkt. 7. 

Stan sanitacji Gminy Opoczno, założenia inwestycyjne, możliwości pozyskania 

środków zewnętrznych.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 6 do protokołu.  

Informacja z Wydz. Funduszy Europejkach stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Rurarz, Prezes PGK Jarosław Antoniak, radna Beata 

Wiktorowicz, radny Andrzej Pacan, radny Zbigniew Sobczyk.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.    

 

Ad. pkt. 8. 

Czystość i porządek w gminie oraz analiza opłat za odpady komunalne.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu.  

Dominika Chybowska – Dyrektor Wydz. Ochrony Środowiska – przedstawiła informację, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

Ewa Kazusek – Dyrektor Wydz. Wymiaru Podatków i Kontroli  – przedstawiła informację, 

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radna Beata Wiktorowicz, Dyrektor Dominika Chybowska, 

Przewodniczący Zbigniew Sobczyk, Dyrektor Ewa Kazusek, Prezes PGK Jarosław Antoniak.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.    
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Ad. pkt. 9. 

Informacja z przebiegu odśnieżania Gminy Opoczno za 2023 rok oraz całkowity 

koszt zadania.  

Jarosław Antoniak – Prezes PGK Sp. z o.o. – przedstawił informację, która stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.    

 

Ad. pkt. 10. 

Analiza podziału subwencji oświatowej.  

Waldemar Plewa – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Gminy Opoczno – przedstawił 

informację, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.   

  

Ad. pkt. 11. 

 

a)  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Opoczna wotum zaufania.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 Komisja przyjęła do wiadomości projekt uchwały.  

 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Opoczno za 2023 rok, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

14 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Opoczna, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

15 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

c) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2024 – 2040, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 16 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

d) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2024, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik 

nr 17 do protokołu.  
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Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

e) zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Zakup i montaż 

instalacji fotowoltaicznej dla potrzeb Szkoły Podstawowej w Sielcu”, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

18 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

f) ustalenia czasu bezpłatnego nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych wychowaniem 

przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, 

w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 

podstawowych oraz publicznych innych formach wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez Gminę Opoczno,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

sołectw: Libiszów, Libiszów-Kolonia, Międzybórz, Sobawiny, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

20 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

h) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu                            

w sołectwie Kruszewiec – Kolonia, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

21 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

i) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Edmunda Biernackiego, Marii Curie-

Skłodowskiej oraz alei Arcybiskupa Zygmunta Zimowskiego, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

22 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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j) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego w rejonie ulic: Prymasa Stefana Wyszyńskiego i Wojciecha 

Kossaka, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

23 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

k) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu 

miasta Opoczna położonego przy ulicy św. Mateusza. 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

24 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Ad. pkt. 12.  

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Sekretarz Miasta – Janusz Klimek - poinformował, iż do porządku obrad najbliższej sesji RM 

zostaną wprowadzone dwa dodatkowe projekty uchwał. Pierwszy projekt dotyczy udzielenia 

Powiatowi Opoczyńskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na 

zadanie inwestycyjne: „Remont drogi powiatowej 3114E na odcinku Różanna – Karwice”. 

Drugi projekt uchwały dotyczy udzielenia Powiatowi Opoczyńskiemu pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej, z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne „Poprawa Bezpieczeństwa 

niechronionych uczestników ruchu na terenie powiatu opoczyńskiego poprzez budowę i 

przebudowę chodników, przejść dla pieszych oraz peronów w ciągu dróg powiatowych nr 

3108E, 3103E, 3104E, 3110E, 4329E”.  

Brak głosów w dyskusji. 

 

Ad. pkt. 13 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 15.30. 

 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.   

 

 

 

 

 

                Przewodniczący Komisji  

 

                                                                                                 Zbigniew Sobczyk 
Protokołowała:  

B. Kędziora 

Inspektor  w Biurze Rady Miejskiej 

 


